
Bestyrelsesmøde d. 13.8.19 
 
D. 13.6.19 var der hovedbestyrelsesmøde.  
Jørn fra Korskærparken er valgt ind i hovedbestyrelsen i stedet for Anni. 
 
D. 18.6.19 var repræsentantsskabstur til Randalsparken, Skanseparken, Sønderparken og 
Udsigten.  
 
D. 26.6.19 var der besigtigelsestur i afdelingen. Der blev volden drøftet angående kommunens 
store træer. De skygger for volden og Per Skau vil tage fat i kommunen. Ligeledes blev hækken 
mellem nr. 5 og nr. 9 også besigtiget. Per Skau sørger for at den bliver ordnet. Hækken er 
tredobbelt, er næsten gået ud og er desuden svær at klippe. 
 
Der er også kigget på de rør som, hos nogle af beboerne, stikker op af jorden. Der er ingen 
forklaring på, hvad de skal bruges til. Boli.nu undersøger det. 
 
Der var før sommerferien problemer med skolebørn og affald. Boli.nu vil tage fat i det her efter 
sommerferien.  
 
D. 22.6.19 var der brunchdag. Den blev holdt hos Kirsten Lund pga. den manglende tilslutning og 
derfor undlod bestyrelsen at sætte teltet op. Vi havde en rigtig hyggelig dag og bestyrelsen har 
besluttet at holde fast i traditionen. 
 
Angående hæk klipning har oplevelsen været at det ikke har været en større succes. Det er 
besluttet at man fremover selv sørger for den indvendig klipning af hækken. 
 
D. 28.6.19 har der været sommerafslutning i Bolig.nu, som velfærdsudvalget står for. 
 
D. 1.7.19 har Lene og Søren været til Christian Posts 25-års jubilæum i Boli.nu. 
 
Der bliver indhentet tilbud til den tidligere omtalte sten, som står ved søren. Vi håber at vi kan 
indvie stenen inden eller til ju9letræstændigen 
 
Torsdag d. 28.11.19 kl. 19.00 tænder vi lysene på grantræet ved indkørslen til Blåbærvej. 
Tilmelding kommer senere. 
 
Bank: kr. 614,49 
 
D. 16.11.19 arrangerer bestyrelsen en juleudflugt til Egeskov Slot på Fyn. Nærmere info herom 
kommer senere. 
 
Bestyrelsen 
 
./. vedlagt foto af sten som står ved Søren.  


